

Ref : **ADM/LMN/2024/69** : المرجع
Date: **11/07/2024** : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI**النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي**

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Waterways from Saadiyat to Al Aliah, Abu Dhabi

الموقع : القنوات المائية من السعديات إلى العالية، أبوظبي

Subject : Marine Survey and Dredging Works

الموضوع : المسح البحري وأعمال الحفر

With reference to the LMN reference ADM/LMN/2024/51 promulgated on 16/05/2023 and in line with the current development, please be informed that the Marine Survey and Dredging Works will continue as follows:

بالإشارة إلى النشرة البحرية المحلية التي تحمل الرقم المرجعي ADM/LMN/2024/51 الصادرة بتاريخ 16/05/2023 وتماشياً مع أعمال التطوير الحالية، نحيطكم علمًا باستمرار أعمال المسح البحري وأعمال الحفر، على النحو التالي:

Area Covered:

Waterway from Saadiyat to Al Aliah, Abu Dhabi – as per maps attached.

القناة المائية الممتدة من السعديات إلى العالية، أبوظبي - بحسب الخريطة المرفقة.

Duration:

Work will commence on 24th July 2024 and expected to continue for 02 weeks.

مدة الأعمال:

سوف يبدأ العمل من 24 يوليو 2024، ومن المتوقع أن يستمر لمدة أسبوعين.

Contact Details:**Works Manager:**

Sreejith P (0553841740)

بيانات التواصل:

مدير الأعمال:

سريجيت بي (0553841740)

Site Engineer:

Ramesh (0501507969)

مهندس الموقع:

راميش (0501507969)

Senior Dredge Master:

Embarka 11- George (0543570105)

ريان عملية الحفر:

(0543570105) – جورج Embarka 11

Radio Room (Day shift):

Sadik (0551791853)

غرفة الراديو (دوم باري):

صادق (0551791853)

VHF channel 10 for early warning and agreement of safe passage.

قناة VHF 10، للإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن.

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra cautions, follow the marked channels, and stay well clear from the marine work areas.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتخفيض الحيطنة والحذر، والإبحار ضمن القنوات المحددة بالعلامات الازمة والبقاء بعيداً عن مناطق الأعمال البحرية.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيّحية
Illustrative Map

